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Van de redactie 
 
Het voorjaar is volop aan de gang, de percelen 
worden weer klaargemaakt voor de 
buitenteelten. Het zonnetje komt voorzichtig 
tevoorschijn en de vogels fluiten zijn best. 
Afgelopen winter hebben we ook weer eens 
een keer mogen genieten van de sneeuw en 
natuurijs.  
 
Helaas hebben we nog steeds te dealen met corona, wie had dat ooit verwacht 
dat de pandemie zo’n impact zou hebben en zo lang zou duren. Nu lopen we hier 
met mondkapjes, winkelen we op afspraak, halen af bij de horeca en maken het 
thuis gezellig en zien we anderen voornamelijk online of tijdens een wandeling. En 
gek genoeg is dit allemaal vrij snel het nieuwe normaal.  Zo ook voor ons als 
redactie hebben we deze ploeg weer online via meetings bij elkaar gebrainstormd.   
 
In deze editie starten we met een nieuw rubriekje voor de jeugd: ‘Bij ons op de 
Boerderij’ waarin zij iets kunnen vertellen over hoe het bij hun op de boerderij is. 
Dit gaan we doen aan de hand van wat korte vragen die (klein)kinderen kunnen 
beantwoorden met daarbij een leuke foto. Wij zoeken dan ook kinderen (of 
kleinkinderen die bij opa en oma op de boerderij komen) die daar graag iets over 
willen vertellen. Je kunt je hier heel makkelijk voor aanmelden door even een 
mailtje te sturen naar de redactie via redactiedeploeg@gmail.com en de rest volgt 
vanzelf. Onze Nick trapt deze ronde af. We hopen op veel leuke aanmeldingen! 
 
Verder hebben we naast de vaste onderwerpen ook diverse andere leuke 
artikelen voor jullie: zo vertelt Paul Aldenzee over hoe het is om bij een kwekerij 
te werken, Suze van Paassen vertelt over haar hobby synchroonzwemmen, 
hebben we een mooie bijdrage vanuit de Leegvelder Melktap, en Jos Bouwmans 
stelt zich voor als relatiemanager bij ZLTO Zuid Oost. Dirk en Lins mochten voor 
hun interview op bezoek bij de nieuwe burgemeester. Nieuwsgierig geworden? 
Lees dan maar snel verder. Namens de redactie veel leesplezier! 
 

Groeten, Karin Nelissen 
 

  Redactie 
   Carola van de Beek 
   Dirk Hoogendoorn 
   Karin Nelissen 
   Lins Keijzers 
   Marielle Zwakhoven 

  Advertenties en teksten 
  redactiedeploeg@zlto.nl 
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Van de voorzitter 
 
Beste Leden, 
 
Het is eerste paasdag als ik aan het voorwoord begin voor ons blad De Ploeg. 
We zullen allemaal wel gehoopt hebben dat we op deze paasdag een beter 
vooruitzicht hadden wat betreft de coronapandemie en de kabinetsformatie, dan 
dat we nu hebben. 
 
De vooruitzichten zijn niet rooskleurig, de besmettingen lopen op evenals de druk 
op ons gezondheidssysteem. Maar ook de roep vanuit de maatschappij om meer 
ruimte voor sociale contacten en meer mogelijkheden voor de verschillende 
bedrijven zoals de horeca, middenstand en de cultuursector  wordt luider. De 
financiële buffers in verschillende sectoren zijn op, ondanks allerlei doekjes voor 
het bloeden. Ik hoop dat het vaccineren de komende tijd meer soelaas gaat bieden 
voor de mogelijkheden. 
 
Het is dan ook betreurenswaardig hoe men In Den Haag op dit moment, waarin 
we als Nederland op een cruciaal kruispunt staan, meent politiek te moeten 
bedrijven. De kabinetsformatie is op dit moment op sterven na dood en de 
belangen  van zowel partijen als personen prevaleren op dit moment boven dat 
van Nederland BV. We hebben als kiezer een inkijkje gekregen in hoe er in Den 
Haag politiek bedreven wordt en daar krijg je geen vrolijk paasgevoel van. De 
vraagstukken waar we als sector maar ook als land  voor staan, zijn immens en 
daar hoort een dienende politiek bij die haar eigen en persoonlijk belang hier aan 
ondergeschikt maakt. 
 
Dit als bruggetje gebruikend naar onze eigen formatie: de fusie tussen de 
verschillende afdelingen. 
Het begint ermee dat we als afdelingen ervoor hebben gekozen om een verkenner 
(informateur) van buitenaf in te vliegen. En gaandeweg het proces heeft dit al 
menigmaal haar vruchten afgeworpen. Maar ook met respect omgaan met ieders 
inbreng is een voorwaarde.  
We hopen om u voor de zomer een gedragen voorstel voor te kunnen leggen over 
de mogelijke structuur en werkwijze van de nieuwe afdeling. Als lid kunt u hierop 
dan uw inbreng leveren om dit voorstel aan te scherpen, zodat we later in het jaar 
een totale opzet van de nieuwe afdeling kunnen geven. Tot zover onze formatie. 
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Ik wens iedereen veel leesplezier bij deze nieuwe ploeg, die opnieuw met veel zorg 
is samengesteld door onze redactie, waarvoor mijn dank. 
 

Met vriendelijke groeten, 
Mario Berkers, Voorzitter ZLTO - Afdeling Deurne 
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Van de bestuurstafel  
 
Algemene leden vergadering  
Op 22 maart heeft de algemene ledenvergadering plaats 
gevonden. Helaas hebben we dit vanwege Covid-19 online moeten doen. Het 
bestuur was content dat er een mooie groep leden ingelogd was bij de 
vergadering. Naast de gebruikelijke agendapunten heeft Jos Bouwman, onze 
nieuwe relatiemanager, zich tijdens de vergadering voorgesteld. Ook heeft 
stagiaire Julia Aarts uitgelegd waar ze zich de komende periode mee gaat 
bezighouden. Verder heeft Jos Keijzers, één van de bestuursleden van de 
Agrarische Natuurvereniging Speelslandschap, een korte presentatie over de ANV 
gegeven. Voor €20 per jaar kun je lid worden van de ANV. Interesse? Stuur een e-
mail naar info@speelslandschap.nl 
 
Vers van Hier 
Een tiental ondernemers uit Deurne staat op de kaart bij het Vers van Hier 
platform. Momenteel is een werkgroepje samen met ZLTO Den Bosch bezig om te 
kijken hoe we hier wat meer leven in kunnen brengen. Staat jouw bedrijf nog niet 
op de kaart, maar heb je wel interesse, geef dit dan door. Ook als je leuke ideeën 
hebt dan horen we dat graag.  
 
Duurzaam Deurne 
Als ZLTO zijn we betrokken bij drie thema’s van Duurzaam Deurne. Het 
overkoepelende verhaal, grootschalige opwek en circulaire economie. Er wordt 
met verschillende partijen samengewerkt om te komen tot één verhaal. Er is voor 
deze manier gekozen omdat verhalen meer zeggen dan feiten en beleidsnotities. 
Groep 5700 begeleidt de sessies en maakt het verhaal. Zij geven aan dat je met 
echte verhalen mensen kunt raken en zaken met elkaar in verband kunt brengen. 
Door met storytelling aan de slag te gaan, wordt een thema op een aansprekende 
manier voor het voetlicht gebracht. Volgende keer hopen we hier meer over te 
kunnen vertellen.   
 
Regionale energiestrategie (RES) 
De RES is een instrument om te komen tot keuzes voor de besparing van energie, 
de opwekking van duurzame elektriciteit, de warmtetransitie in de gebouwde 
omgeving en de benodigde energie-infrastructuur. De komende jaren is de 
netcapaciteit zeer beperkt in Deurne. Voor zonneparken en windmolens zal er niet 
voldoende ruimte zijn zolang de netcapaciteit niet is uitgebreid. Ook voor 
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zonnepalen op de daken wordt het steeds lastiger. Plannen kleiner dan 220 
panelen zou geen probleem moeten zijn. Informatie over de RES kun je vinden op 
www.metropoolregioeindhoven.nl 
 
Whatsapp groep ZLTO Deurne 
In de vorige edities schreven we al over de appgroep. Het is nog steeds mogelijk 
om je aan te melden. Stuur een berichtje naar Mario Berkers via 06-2378485 en 
hij voegt je toe.   
 
 
Ziet u graag een onderwerp op de agenda van onze maandelijkse bestuursvergadering, 
meld dit dan via de mail zltodeurne@zlto.nl  of bel met één van onze bestuursleden.  
 
Is uw mailadres nog niet bekend bij ons of is dit onlangs gewijzigd, geeft dit dan aan ons 
door via zltodeurne@zlto.nl  
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Vakgroep Rundveehouderij  
 
Het is alweer enkele weken geleden dat we allemaal hebben mogen stemmen 
voor de Tweede Kamerverkiezingen. Voor ons als agrariërs is de uitslag wel wat 
dubbel. De partijen links van het midden hebben nogal wat zetels ingeleverd, 
behalve D66. Deze partij is met 24 zetels de 2e partij geworden. De VVD heeft 34 
zetels gekregen en is dus winnaar. Het CDA is op 15 zetels blijven steken, verliest 
dus, de PVV heeft er wat verloren en staat op 17. FvD, JA21 en BBB krijgen samen 
12 zetels en Volt 3. Op basis van de verkiezingsuitslag zou je zeggen een rechtse 
regering en D66, maar die wil alleen als ze niet de enige meer linkse partij zijn en 
op rechts zijn de PVV en FvD al zo’n beetje buiten spel gezet. Als klap op de vuurpijl 
komt er dan nog gedonder rond Mark Rutte, waardoor de ChristenUnie niet meer 
met Mark Rutte in een kabinet wil.  Nou, dat wordt nog een lekkere puzzel. 
 
De veehouderij was een hot item deze verkiezingen. De kiezers konden simpel 
gezegd kiezen tussen het met rust laten van de boeren of het halveren van de 
veestapel. Mark Rutte geeft aan dat het inkrimpen van de veestapel niet nodig is 
maar ik ben benieuwd of na het vormen van een nieuwe coalitie de kaarten er niet 
anders uitzien. Een ding is zeker: geen enkele veehouder zit te wachten op meneer 
Tjeerd de Groot als minister van Landbouw.  
 
Een mooi lichtpuntje voor onze sector deze verkiezingen was de zetel voor de 
BoerBurgerBeweging. Klein maar fijn en toch van groot belang voor ons. Natuurlijk 
is het een illusie te denken dat je met een enkele zetel al veel te vertellen hebt, 
maar je zit er en kan inbreng en weerstand bieden. Een van de initiatiefnemers 
van de BBB, Caroline van der Plas, is niet op haar mond gevallen en schuift na de 
verkiezingen regelmatig aan bij praatprogramma’s (ook de wat boer-
onvriendelijkere). Ik vind het erg knap zoals zij zich staande houdt tussen haar 
tafelgenoten die keer op keer proberen de veehouderijsector onderuit te halen. 
Zo schrok ik echt van een fragment waarin Caroline aanschoof bij Op1 met Jort 
Kelder. Jort Kelder is niet de meest agrovriendelijke persoon en daarbij schoof 
klimaatpaus Ed Nijpels ook nog eens aan. Voor Nijpels zijn de boeren de grote 
boosdoeners die hun land ‘bezet’ houden gaf hij letterlijk aan. Caroline hield zich 
goed staande, zelfs toen ze meerdere keren onderbroken werd door Jort Kelder. 
Jort vroeg zich af waarom al ons voedsel eigenlijk in Nederland geproduceerd 
moet worden in plaats van in het buitenland! Ik snap echt niet waarom het geen 
probleem is als bijvoorbeeld Philips, DAF, Tata Steel of ASML hun producten 
exporteren, maar als de agrarische sector dat doet wordt dat niet geaccepteerd. 
Bovendien exporteren we misschien veel zuivel en vlees maar we importeren 
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natuurlijk ook heel veel. En daarnaast is het volstrekt belachelijk om te denken dat 
wij genoeg landbouwgrond hebben in Nederland om al ons voedsel te kunnen 
produceren. Of zoals Jort Kelder zegt gewoon al het voedsel uit het buitenland 
halen en hier huizen bouwen op landbouwgrond. Ja Jort, lekker duurzaam toch? 
Landbouwgrond omzetten naar industrie, natuur en woningbouw zal alleen maar 
voor meer uitstoot zorgen.  
 
Anti-veehouderijpartijen en natuurorganisaties moeten zuinig zijn op onze 
veehouderijsectoren. Wanneer het stikstofhoudende vermogen van onze sector 
en landbouwgronden onderuitgehaald wordt, zal de theoretische vermindering in 
stikstof depositie in de natuur niet waargemaakt worden en zullen er juist meer 
schadelijke NOX-verbindingen in de natuur terecht komen. Tussen al het 
verkiezingsgeweld dendert de trein met het stikstofprobleem, verduurzaming, 
extensivering, biodiversiteit en CO2-reductie gewoon door.  
 
We moeten blijven laten zien wat we als melkveehouder allemaal doen en 
kunnen. Mooi voorbeeld dat aansluit op de verkiezingen, is de oproep van het 
NAJK aan de landbouwcommissie van de Tweede Kamer. NAJK benadrukte dat 
melkveehouders vanuit hun ondernemerschap ieder op hun eigen manier een 
bijdrage willen leveren. De één door duurzame energie op te wekken, de ander 
door extra aandacht voor biodiversiteit, en weer een ander door samenwerking 
met akkerbouw of door extensivering van het bedrijf waarbij melkwinning de basis 
van de broodwinning is.  
 
De LTO vakgroep heeft in aanloop naar het weideseizoen een oproep gedaan aan 
alle melkveehouders die trots zijn op de koeien in de wei: 'Koe in de wei hoort 
erbij' in het Nederlandse landschap, is gedrukt op een spandoek dat verkrijgbaar 
is voor ZLTO leden. Op www.ltoledenvoordeel.nl/spandoek kunnen ZLTO leden 
het spandoek kopen voor €5,-. Samen met enkele XXL-varianten naast snelwegen 
en via brievenbusformaat naar beleidsbepalers, zet de LTO in op extra aandacht 
en belang van de melkveesector in Nederland. Via #trotsopdekoe zullen we via 
social media de komende tijd de melkkoe en het weideseizoen extra onder de 
aandacht brengen.  
 
Na de stoppersregeling voor varkensbedrijven gaat het LNV nu ook een Landelijke 
Beëindigingsregeling Veehouderlocaties openen, waarmee de stikstof depositie in 
de Natura 2000 gebieden verder af zal nemen. Hiervoor kunnen 
landbouwbedrijven zich vrijwillig aanmelden om met subsidie hun bedrijf te 
beëindigen. De Landelijke Beëindigingsregeling Veehouderijlocaties (LBV) is 
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bedoeld voor bedrijven met melkvee, varkens en pluimvee. Het ministerie van 
LNV beoordeelt welke bedrijven voor de regeling in aanmerking komen en kan 
daarvoor verschillende selectiecriteria hanteren. Bovendien wil LNV een 
drempelwaarde instellen voor de grootte en het type landbouwbedrijf dat zich 
voor de regeling kan aanmelden. Selectiecriteria zijn nodig om te bepalen welke 
bedrijven ook mee kunnen doen aan de regeling. De voorgenomen regeling kan 
leiden tot een geschatte landelijke afname van de stikstofdepositie tussen 3% en 
11%.  
 
Een tegenvaller de afgelopen maand was de uitspraak van de rechter in Friesland 
tegen een natuurvergunning van een melkveebedrijf. De rechter oordeelde dat 
een natuurvergunning voor uitbreiding van een melkveehouderij ten onrechte is 
verlengd. De zaak was aangespannen door milieuorganisatie Mobilisation for the 
Environment (MOB) en de Vereniging Leefmilieu. De Provincie Friesland stelt dat 
de vergunning kon worden verstrekt omdat de emissies en deposities niet zouden 
toenemen, ondanks de toename van het aantal dieren. Volgens MOB bestaat over 
de emissiereductie van dit stalsysteem aantoonbare wetenschappelijke 
onzekerheid. De milieuclub vindt dat niet mag worden aangenomen dat de RAV-
emissiefactor voor het staltype een reële weergave is van de werkelijk optredende 
ammoniakemissie, als de stal wordt gerealiseerd.  
Hopelijk wordt het oordeel in hoger beroep nog omgedraaid, maar iedereen heeft 
er een hard hoofd in. Wat betekent dit voor onze vergunningen en nieuwe 
vergunningsaanvragen voor de stalaanpassingen in Brabant? 
 
Er komt dit jaar in de Provincie Noord-Brabant geen beregeningsverbod van 
grasland met grondwater in het voorjaar, na besluit van de waterschappen. Het 
was spannend en hoogst onzeker hoe de besluitvorming uit zou pakken. ZLTO stelt 
het beslismoment van de waterschappen ter discussie en wil af van de deadline 
van 1 april. Al eerder heeft ZLTO haar standpunt hierover kenbaar gemaakt en 
voert overleg binnen het Breed Bestuurlijk Grondwateroverleg.  
 
Het voorjaar is in volle gang, alleen werkt de buitentemperatuur nog niet echt mee 
voor een groeizame start. Het groeizame weer hebben we zeker nodig om 
hoogwaardig ruwvoer te telen. Kwaliteit ruwvoer blijft de belangrijkste basis voor 
een goede melkproductie en vermijdt het onnodig bijsturen met 
kostprijsverhogende krachtvoeders. Tegenover de kostprijs staat natuurlijk de 
melkprijs die we ontvangen. Al maanden laten de zuivelgrondstoffen plussen zien 
met extreme prijsverhogingen voor bijvoorbeeld boter. Maar gaan we dit de 
komende maanden ook terugzien in de melkprijs? De afgelopen maanden is de 
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garantieprijs van FrieslandCampina al stapsgewijs verhoogd naar €36/100 kg melk 
in april. Hopelijk zetten de prijsstijgingen de komende maanden door. 
 

Groeten, Yvon Manders 
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Vakgroep Water en Milieu 
 
Grondwaterpeil en beschikbaarheid van het oppervlaktewater hebben veel met 
elkaar te maken, maar zijn ook niet direct aan elkaar te koppelen. Na drie droge 
zomers en minder regenval dan gemiddeld door het jaar heen, kunnen we na de 
winter gelukkig melden dat het grondwaterpeil bijna overal weer boven het vijf-
jarig gemiddelde is.  
 
Zeker dit jaar is het uiterst spannend geweest of het Waterschap voor 1 juni 
graslandberegening uit grondwater zou toestaan. Hiervoor is groen licht gekomen 
mede door onze eigen inzet 
om zoveel mogelijk water 
vast te houden, bijvoorbeeld 
met LOP stuwtjes en waar 
mogelijk het verhogen van 
het peil bij de gedraineerde 
percelen. Het bergen van 
water hebben we afgelopen 
jaar in samenspraak met het 
Waterschap ook gepromoot. 
 
Beregening is steeds meer een noodzakelijk kwaad. Er is uit studie gebleken dat 
er zelfs bij jaarlijks gemiddelde neerslag tóch meer beregend moet worden om de 
gewassen vitaal te houden. Reden hiervan is dat de zon steeds feller wordt, de 
lucht schoner en er dus meer vocht verdampt. Vitale gewassen zijn ook voor ons 
als gewastelers van belang om een boterham te kunnen (blijven) verdienen, maar 
ook zeker voor de vitaliteit van de grond. Grondwatermonsters geven na de 
droogte van de laatste jaren een verhoging van nitraat als gevolg van het niet 
benut worden door de teelt. De waardes variëren extreem: van niets aan de hand 
op plekken waar ieder jaar beregend is, tot uiterst hoge uitschieters op niet 
beregende percelen. De minister geeft ook het signaal dat ze de derogatie 
mogelijk niet verlengd krijgt in Brussel. Daar houden ze geen rekening met 
extremen in het weer als het over voorwaarden gaat.  
 
Rondom de Groote Peel en Deurnesche Peel is er een gesprek gaande tussen 
Provincie Brabant, Provincie Limburg, Waterschap Aa en Maas, Waterschap 
Limburg, LLTB, Staatsbosbeheer, Werkgroep behoud de Peel en ZLTO. Het gesprek 
gaat over het grondwaterpeil in en om de Natura 2000 gebieden en de invloed 
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van beregening in de bufferzone. Na een gerechtelijke uitspraak moet er deze 
zomer een akkoord komen over de te bewandelen route waar alle partijen mee 
kunnen leven. 
 
Ook is er veel gesproken over de 
maatregelen die nodig zijn om de 
Deurnesche Peel te vernatten. Het 
gebied Leegveld is hierin een pilot 
waar het Waterschap, de Provincie en 
gemeente een rol in spelen. Om de 
percelen die niet omgevormd gaan 
worden naar natuur toch 
landbouwkundig te kunnen 
gebruiken, wordt er nu een pilot 
opgestart met subirrigatie. Dit lijkt 
veel op peilgestuurde drainage maar 
gaat iets anders aangelegd worden. 
 
Verder willen we erop wijzen dat er op overheidsniveau van alles gebeurd waar 
een matige of zelfs geen communicatie over is geweest. Ten tijde van dit schrijven 
wordt er navraag gedaan waarom iedere vierkante meter boom ingetekend is als 
beschermd gebied. Dit heeft voor veel zaken op onze bedrijven gevolgen, denk 
aan alle vergunningsplichtige zaken. 
 
 
Wanneer je vragen hebt over dit onderwerp, neem dan gerust eens contact met 
ons op! 
 

Groeten, Ard van Calis. 
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Damesstudieclub 
 
Hallo studieclublezeressen van de Ploeg, 
 

En nog steeds kunnen we helaas niets nieuws melden vanuit onze 
damesstudieclub! Voor september 2021 gaan we ook niets ondernemen want 
normaal gesproken zouden we nu zo ongeveer ook onze ‘zomerrecessie’ in gaan. 
Hopelijk kunnen we in september tegen elkaar zeggen: ‘het Coronatijdperk is 
voorbij’. Als dat zo is gaan we dan weer vol goede moed aan de slag. Natuurlijk 
krijgen jullie dan bericht! Tot dan zullen jullie het met herinneringen aan die 
goede-oude-tijd moeten doen. 

Vergeet niet om onze bijen-vlinder-kerstkaart in mei of juni te zaaien. 
Wellicht brengen deze bloemzaadjes meer vreugde en mooie herinneringen in 
jullie gezinnen! 

Lieve mensen, blijf gezond en de groeten van ons, 
Petra Raaijmakers, Inie Peters, Wilma Berkers, Mieke van Paassen. 
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Even voorstellen: relatiemanager Jos Bouwmans 
 
Beste Leden, 
 
Via deze weg wil ik me even kort aan jullie voorstellen: ik 
ben Jos Boumans, 31 jaar, geboren en getogen in 
Boxmeer. Na de HAS (opleiding Bedrijfskunde en 
Agribusiness) heb ik 5 ½ jaar met veel plezier gewerkt als 
accountmanager bij AB Werkt. Sinds 1 maart jl. ben ik bij 
ZLTO gestart in de rol van relatiemanager voor de regio 
Zuidoost Brabant, dit gebied omvat Oirschot-De Beerzen, Best, De Meierij, 
Kempengrens, Eersel-Veldhoven, Bergeijk, Groote Heide, Someren, Asten, 
Deurne, Helmond-Mierlo, Laarbeek en Gemert-Bakel. 
 
In mijn vrije tijd heb ik samen met een kameraad een eigen hoveniersbedrijfje 
(Boumans & Ermers) en ga ik graag een rondje wielrennen of golfen. En als de 
coronamaatregelen het weer toelaten, trap ik ook nog graag een balletje in de zaal 
en op het veld. Verder ben ik actief als vrijwilliger binnen de sponsor- en 
publiciteitscommissie van vereniging 'De Metworst'. Een eeuwenoude 
paardenrace die op carnavalsmaandag wordt verreden in Boxmeer. In de 
vakanties zoek ik graag de sneeuw op in Oostenrijk om te gaan skiën. 
 
In de huidige samenleving hebben we inmiddels te maken met een groot aantal 
maatschappelijke uitdagingen, waarbij ook veel van jullie ondernemers in het 
buitengebied wordt gevraagd. Het is van groot belang om ons hierin te verenigen, 
niet alleen om een tegengeluid te laten horen tegen de soms kortzichtige plannen, 
maar ook om op voorhand al aan tafel te komen met de partijen die op regionaal, 
landelijk of Europees niveau het beleid maken. Op die manier kunnen we sámen 
de plannen maken, ervoor zorgen dat ondernemers zich kunnen blijven 
ontwikkelen en dat waar nodig ondernemers gecompenseerd worden indien er 
andere oplossingen noodzakelijk zijn. Uiteraard hebben jullie deze boodschap al 
begrepen, maar is het aan mij de taak om jullie collega-ondernemers die nog geen 
lid zijn ook hiervan te overtuigen én ze lid te maken van onze mooie vereniging! 
Samen bereik je immers meer dan alleen.    
 
Ik hoop jullie (online) een keer te ontmoeten en kijk uit naar onze samenwerking. 
Mochten jullie vragen hebben over het lidmaatschap, op zoek zijn naar advies of 



17 
 

graag eens een keer sparren over de toekomst van de sector, dan ben ik 
bereikbaar via telefoonnummer 06 143 189 94 of via de mail jos.boumans@zlto.nl 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Tot ziens! 

Met vriendelijke groet, Jos Bouwmans 
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Verbreding op het boerenerf: De Leegvelder Melktap 
 
Hallo Leden,  
 
Mijn naam is Arjan Manders. Ik run samen met mijn zwager Arjan van Leeuwen 
melkveebedrijf Van Leeuwen-Manders VOF op het Leegveld, aan de rand van de 
Peel. We melken daar met drie melkrobots ongeveer 180 koeien. Daarnaast 
hebben we nog wat vleesvee.  
 
Sinds twee jaar hebben we voor aan de weg een melktap staan. Het idee voor de 
melktap is ontstaan uit een goede samenwerking die we hebben met enkele buren 
op het Leegveld. We hebben samen coöperatie het Leegveld opgericht. Met die 
samenwerking proberen we elkaars producten en activiteiten te versterken onder 
de naam ‘de Leegvelder’. 
 

 
 
Natuurpoort de Peel bijvoorbeeld richt zich voornamelijk op recreatie en 
toerisme, waarbij ze het lokale karakter willen promoten en laten proeven op hun 
terras. En voor de mensen die daar komen, en dat worden er steeds meer, is het 
ook interessant als er zoveel mogelijk te zien en te doen is in de buurt. Onze 
melktap leent zich daar uitstekend voor. De mensen kunnen dan tegelijk ook even 
voor in de koeienstal een kijkje nemen als ze willen. Veel mensen maken daar 
dankbaar gebruik van. En ik denk dat het bijdraagt om de verbinding tussen boer 
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en burger te vergroten. We krijgen 
tenminste veel enthousiaste reacties 
van bezoekers en tegelijk veel vragen 
over onze koeien en het houden van 
koeien. Je merkt dan vaak dat veel 
mensen er echt niets vanaf weten en 
ook wel eens een verkeerd beeld 
hebben over wat het nou allemaal 
inhoudt en waarom we sommige 
dingen op een bepaalde manier doen. 
Wij proberen ze dan op een eerlijke en 
transparante manier weer iets wijzer te 
maken! 
 
 
 

Naast de rauwe melk hebben we ons 
assortiment inmiddels uitgebreid met 
lokale honing van buurman en imker 
Hans, met gedroogde worsten die de 
Natuurpoort zelf maakt, met twee 
soorten heerlijke kaas van onze eigen 
melk en met rundvleespakketten van ons 
eigen vleesvee. 
Al met al een leuke aanvulling en 
bezigheid op het koeien melken, waarbij 
we tevens proberen de verbinding te 
versterken met onze omgeving en de 
mensen die daar komen! 
 
 
 
 

Het ondernemen met een veehouderij op de rand van een Natura 2000 gebied zal 
in de nabije toekomst nog wel wat uitdagingen met zich mee brengen, maar die 
gaan wij vol goede moed aan!  
 

Groet en tot ziens op het Leegveld! 
Arjan Manders, Melktap de Leegvelder 
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Ik werk bij een boer: Paul Aldenzee 
 
Hallo Leden, 
 

Mijn naam is Paul Aldenzee en 
ik woon aan de Milhezerweg in Deurne. 
Hier ben ik 37 jaar geleden geboren. 
Ongeveer 20 jaar ben ik nu werkzaam 
bij Henk en Hannie Raaijmakers in 
Kwekerij de Oude Aa. In al die jaren heb 
ik veel dingen zien veranderen, zoals 
bijvoorbeeld de manier van kweken of 
de mechanisering die ook hier veel 
dingen menselijker maakt.  

 
Nadat ik de basis- en 

middelbare school doorlopen had, 
moest er een richting gekozen worden. 
Ondertussen had ik een 
weekendbaantje bij Henk en Hannie, 
dat werk beviel me wel en dacht ‘hier 
wil ik wel in verder’, ik was veel buiten 
en had door het jaar heen veel verschillende werkzaamheden. Ik h eb me toen 
aangemeld bij de Helicon opleidingen in Helmond (voorheen de MAS) en ben daar 
de richting tuinbouw niveau 4 gaan volgen. Het animo in deze sector was toen al 
niet meer zo groot, maar we begonnen toch nog met 21 personen, dit waren 
allemaal leerlingen van vollegronds groenteteelt en de boom- en plantenteelt 
niveau 2 t/m 4 uit de regio. Na het eerste jaar waren we nog maar met 11 
leerlingen over (toch een moeilijke opleiding dus :-) waardoor we ook enkele 
dagen in de week naar het AOC in Horst moesten, zodat het toch nog de moeite 
was dat er iemand voor ons stond, die dacht ons iets te kunnen leren. 

 
Door de jaren heen heb ik bij allerlei bedrijven in de omgeving stage 

gelopen, variërend van boomkwekers, komkommer kweker, akkerbouwer tot aan 
een kassenbouwer. Deze stages heb ik altijd met alle plezier doorlopen en dat was 
iets wat ik liever deed dan in de klas zitten. Na het 4de jaar (met nog maar liefst 6 
personen over) afgerond te hebben, ben ik fulltime in dienst gegaan bij Henk en 
Hannie en hier ben ik tot de dag van vandaag door de weeks dus nog meestal 
aanwezig. 
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Het is een kwekerij met kleinfruit, rhododendrons, camellia en blauwe 
bessen. Het bedrijf i s ongeveer 7 hectare groot. Hiervan is 3 ½ hectare 
containerteelt (duur woord voor teelt van gewassen in potten), 1 ½ hectare kas 
en de rest zijn teeltvoorzienende benodigdheden zoals bijvoorbeeld 
opvangbakken of sloten om het regenwater op te kunnen vangen, filterbak om 
het beregende water weer in op te vangen en verharde paden om met de 
heftrucks rond te kunnen rijden. 

 
Alle planten worden hier in potten gekweekt. Er werken hier ongeveer 12 

tot 15 personen. Veel werk op de kwekerij moet toch nog echt ouderwets met de 
hand gebeuren, maar waar het kan wordt er zoveel mogelijk gemechaniseerd. Er 
worden per jaar ongeveer 2 ½ miljoen stekken gemaakt, dit gebeurt allemaal 
handmatig. Als deze stekken na ongeveer een jaar geworteld zijn worden ze 
opgepot aan de oppotmachine, tegenwoordig zelfs met twee rijen tegelijk zodat 
er ongeveer 30.000 per dag planten opgepot kunnen worden. Hierna komen ze in 
trays op een verzameltafel en vanaf daar worden ze met pottenvorken aan de 
heftrucks op zijn plek gereden, buiten op het veld of binnen in de kas. Vanaf dan 
kunnen de planten groeien. Door het groeiseizoen heen worden de planten vrij 
gehouden van ziekten en plagen en worden, wanneer nodig, een keer gesnoeid 
om een betere kwaliteit plant te krijgen.  

 
Als het groeiseizoen nagenoeg ten einde is begint het afleverseizoen weer, 

dit gebeurt ook weer allemaal met de hand. Hierbij worden alle planten weer met 
heftrucks terug naar de verzameltafels gereden waarbij die gesorteerd moeten 
worden op grootte. De planten die goed zijn gaan op een cc-kar of in een 
palletbox, zodat de transporteur ze kan komen halen. 

 
Aan de particulier worden hier geen planten verkocht. Een groot aantal 

planten gaan via handelaren door heel Europa waardoor ze bijvoorbeeld bij een 
Lidl winkel in Frankrijk terecht komen. Ook wordt er een gedeelte van de planten 
door collega kwekers afgenomen die ze weer door kweken naar grotere maten.  

 
Naast het werk bij de Oude Aa heb ik thuis ook een stukje grond waar ik 

rhododendrons in de vollegrond kweek. Dit is eigenlijk een beetje een uit de hand 
gelopen hobby aan het worden. Een rhododendron groeit niet in de gewone zand 
grond van hier, dus er moet flink wat humus en turf aan de grond toegevoegd 
worden om de plant toch aan het groeien te krijgen. De grond in orde hebben vóór 
het planten is wel een dingetje op zandgrond.  
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Na het planten is het vooral onkruid wieden en in de zomermaanden 
beregenen. Wanneer het voorjaar er weer aan komt knippen we deze planten of 
breken de bloemknop eruit om een volle plant te krijgen zodat de plant al zijn 
energie in de groei kan steken. Deze planten gaan vooral naar plaatselijke 
hoveniers of particulieren die langs komen gereden of een belletje doen. De afzet 
hiervan is dus totaal anders dan de afzet bij kwekerij de Oude Aa. Waar het bij de 
Oude Aa met volle opleggers door Europa vertrekt gebeurt dat bij mij zo ongeveer 
met een kruiwagen aan de ‘buurman’. 

 
De twee werkzaamheden samen zijn vrij aardig te combineren en al moet 

ik een keer onverwachts wat eerder weg of plots een dag thuis aanwezig zijn, dan 
is dit geen probleem bij Henk en Hannie.  

 
Tot zover een stukje over mijn werk op een plantenkwekerij en hoe ik daar 

terecht gekomen ben! 
 

Groeten, Paul  Aldenzee 
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Interview: Greet Buter, burgemeester Deurne 
 
 
Op donderdag 25 maart hebben Lins en ik een afspraak op het gemeentehuis van 
Deurne.  Met onze mondkapjes op stappen we klokslag 15.00 uur naar binnen om 
Burgemeester Greet Buter, vanaf 1 februari de opvolgster van Hilko Mak, een 
aantal vragen te stellen om zichzelf zodoende voor te stellen aan de lezers van De 
Ploeg.  We worden hartelijk welkom geheten in haar werkkamer en nadat wij 
onszelf hebben voorgesteld, beginnen we ons interview. We mogen je en jij 
zeggen. Het hele gesprek verloopt in een uiterst gemoedelijke sfeer, maar nu ik 
het op papier zet ga ik dat toch in wat formelere bewoordingen doen: 
 
Kunt u wat over uzelf vertellen? Waar komt u vandaan en wat is uw 
achtergrond? 

Sinds kort mag ik zeggen dat ik van de 
Stationsstraat in Deurne kom. Maar ik 
ben geboren in Meppel in 1967.  Mijn 
ouders zijn vrij snel daarna verhuisd 
naar Beek en Donk. Ik was 2 jaar oud, 
dus van die tijd in Meppel kan ik mijzelf 
niet zoveel meer herinneren. Ik heb 
daar nog wel wat familie wonen, maar 
ik ben opgegroeid in Rijen en 
voornamelijk in Beek en Donk, dat sinds 
1997 met Aarle-Rixtel, Lieshout en 
Mariahout de gemeente Laarbeek 
vormt.  Ik heb 1 broer en die woont, net 
als mijn ouders, nog steeds in Beek en 
Donk. Ik ben getrouwd met Paul en we 
hebben samen 2 dochters, eentje van 
27 en eentje van 25. Beiden wonen al 
op zichzelf.   
 
 

 
Ik heb bedrijfscommunicatie gestudeerd in Nijmegen.  Ik heb daarin ook een tijdje 
een eigen bedrijfje gehad en bij verschillende organisaties gewerkt, als laatste bij 
de gemeente Veghel. Dat was toen nog een zelfstandige gemeente. In 2014 ben 
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ik wethouder geworden in Laarbeek en dat heb ik 7 jaar met heel veel plezier 
gedaan. 
 
Wat is uw beweegreden geweest om te solliciteren naar de functie van 
Burgemeester in Deurne?  
Als je al vele jaren iets doet, dan ga je jezelf wel eens afvragen: Wat vind ik nog 
meer leuk? Ik heb als ambtenaar bij een gemeente gewerkt, ik heb als wethouder 
bij een gemeente gewerkt. En ik vind het lokale openbare bestuur toch wel het 
leukste.  Nou, dan komt er zoiets voorbij wat precies in het plaatje valt. Brabant 
vond ik belangrijk en ik vind Deurne ook een heel aantrekkelijke plaats. Een heel 
diverse gemeente en ook nog in De Peel. 
 
Wat zijn de verschillen tussen Deurne en Laarbeek? 
Ik zie vooral veel overeenkomsten.  Het grote verschil is toch wel dat Deurne 
eigenlijk één grote kern heeft met daarom heen meerdere kleinere kernen. Je 
hebt dus eigenlijk een ‘stad’ en bijbehorende dorpen. In totaliteit is Deurne net 
als Laarbeek toch ook gewoon een plattelandsgemeente. En wordt er in beide 
gemeentes goed samen gewerkt. 
 
Hoe kijkt u aan tegen de Deurnese landbouw? 
Dat vind ik nog lastig te beantwoorden. Ik weet natuurlijk dat de agrarische sector 
best groot is en dat er nog uitdagingen liggen. Maar in principe ga ik er niet zo 
over, dat is meer voor de wethouders. Ik ga mij daar eerst een beeld over vormen 
en dan gaan we daarover praten.  
 
Hebt u uzelf doelen gesteld als burgemeester of gedacht hoe vervul ik mijn rol 
als burgemeester zo goed mogelijk? 
Vooral dat laatste. Doelen die je wilt bereiken, die ga je gaandeweg ontdekken. Ik 
wil eerst de mensen en gemeente leren kennen. Daarom heb ik ook heel graag 
gehoor gegeven aan jullie verzoek om mij te bevragen. Het is natuurlijk super 
belangrijk dat een gemeente goed bestuurd wordt en daar wil ik graag mijn rol in 
hebben. 
 
Deurne is van oudsher een gemeente met CDA burgemeesters. U bent van PVDA 
huize. Gaan we daar in Deurne iets van merken? 
Nee, absoluut niet.  Als burgemeester sta je boven alle partijen. Als mensen iets 
zouden merken van je politieke achtergrond in je functie van burgemeester, dan 
zou dat niet prettig zijn. Over de uitslag van de verkiezingen van 17 maart ga ik 
dan ook niets zeggen.  Wel over het feit dat de opkomst in Deurne, ondanks 
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corona, best goed was en dat onze mensen in Deurne het samen met de 
vrijwilligers echt goed gedaan hebben. Mijn complimenten voor hen daarvoor. 
 
Wat zijn uw hobby’s? 
Ik ben graag buiten. We gaan dan ook vaak wandelen en dan het liefst niet van die 
korte stukjes. Verder houd ik ook van lekker eten, koken en dat soort dingen.  
 
En als laatste de traditionele afsluitende vraag. Wat is uw lievelingseten? 
Ik ben wel een echte groente eter. Maar als ik veel tijd heb en de kinderen komen 
bijvoorbeeld eten, dan ga ik naar de slager en dan haal ik een stuk buikspek met 
zwoerd daar maak ik kerven in, of ik laat dat de slager doen. Dat geheel gaat dan 
met bepaalde kruiden de oven in. En daar wordt iedereen bij ons dan heel blij van, 
zo lekker als dat is. Maar lievelingseten wisselt ook nog wel eens natuurlijk... 

 
We bedanken Greet voor het fijne gesprek en gaan weer huiswaarts. 

Dirk Hoogendoorn en Lins Keijsers. 
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De hobby van: Suze van Paassen 
 
Hoi allemaal, 
 
Mijn naam is Suze van Paassen (22), ik ben opgegroeid op de varkenshouderij van 
mijn ouders John en Mieke van Paassen in Deurne. In het dagelijks leven ben ik 
werkzaam bij Geling Advies in De Rips als junior adviseur op het gebied van wet- 
en regelgeving in de agrarische sector. In het weekend ben ik normaal gesproken 
veelal te vinden bij zwembad De Wiemel in Deurne, daar beoefen ik een van mijn 
hobby’s: synchroonzwemmen. In dit stukje zal ik daar iets meer over vertellen. 
 
Nadat ik in 2007 mijn reguliere zwemdiploma’s had behaald, ben ik gestart met 
synchroonzwemmen bij De Deurnese Watervrienden. Sinds 2014 ben ik naast 
zwemster ook actief als commissielid en trainster bij de vereniging.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zwemmen heb ik altijd heel leuk gevonden. Het geeft een vrij gevoel. Je gebruikt 
heel je lichaam en af en toe geeft een baantje onderwater zwemmen geeft je 
nieuwe energie. Synchroonzwemmen sprak mij vanaf het begin aan, omdat het 
een diverse sport is. Het is een zwemsport waar muziek, techniek, samenwerking 
en teamverband een grote rol spelen. Bij onze vereniging zwemmen kinderen 
vanaf een jonge leeftijd tot aan oudere volwassenen. Het is samen een diverse 
groep en dit maakt het erg leuk.  
 
Onze trainingen vinden plaats op donderdagavond en zaterdagmiddag en deze 
bestaan uit techniek- en muziekonderdelen. Er wordt in duetten en groepen 
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geoefend voor uitvoeringen. Verder wordt er getraind voor het behalen van 
diploma’s. Bij het synchroonzwemmen begin dit met het H-diploma. Dit loopt 
daarna op tot het laatste diploma, het A-diploma. We zwemmen in verschillende 
groepen waar leeftijden en zwemniveaus bij elkaar zijn geplaatst. Er wordt door 
de meeste zwemsters door middel van een muziekstuk getraind voor een 
wedstrijd. Daarnaast zijn er ook enkele recreatieve zwemgroepen.  
 
Vorig jaar hebben we met alle zwemsters ook iets bijzonders mogen doen. In 
januari 2020 hebben we in het zwembad in Deurne een zwemshow mogen 
organiseren, waar twee dagen publiek is komen kijken naar onze muziekstukken. 
Dit was een speciale manier om ook vrienden en familie van de zwemsters te laten 
zien wat synchroonzwemmen is. Ook was het erg leuk om met alle zwemsters 
samen eenzelfde uitvoering te zwemmen.  
 
Kortom, ik wordt er erg blij van om in het water te kunnen dobberen en hoop dan 
ook dat snel de zwembaden weer opengaan voor alle zwemsporten!  
 

Groetjes, Suze van Paassen. 
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Van onze adverteerders: Alpuro Breeding 
 
Hoi! Mijn naam is Kay en ik werk 
met veel plezier bij Alpuro 
Breeding. Ik ben door ZLTO Ploeg 
gevraagd om een stukje over 
mezelf en mijn werk te schrijven.  
Ik ben Kay Bruynen en ik ben 32 
jaar. Ik woon in Kessel, samen 
met mijn vrouw Lincy en onze 
twee kinderen: Katy en Pim. We 
zijn allemaal graag buiten te 
vinden. Zowel werk- als 
hobbymatig zijn we veel met 
dieren in de weer en onze 
kinderen vinden het leuk om 
hierbij een handje te helpen. 
 
Sinds 2014 ben ik werkzaam als kalverspecialist bij Alpuro Breeding. Alpuro 
Breeding is een bedrijf dat al ruim 25 jaar alles verkoopt wat nodig is voor de 
kalveropfok: van melkpoeder tot brok, van kalverhokken tot stallen, maar ook alle 
bijproducten die nodig kunnen zijn bieden we aan. Maar wat het belangrijkste in 
mijn baan als kalverspecialist is om, naast de verkoop van onze producten, 
begeleiding te bieden aan de klant. Samen met de klant stippel ik een plan uit dat 
we gaan volgen bij de kalveropfok. Allereerst staat hierbij het beoogde resultaat 
centraal: wat willen we bereiken? Vervolgens bedenken we hoe we dit gaan 
bereiken: wat wordt er in welke hoeveelheden gevoerd? Iedere vijf weken bezoek 
ik de klant en lopen we samen langs de kalveren om te kijken of  het goed met ze 
gaat. Zijn er onderweg problemen, bijvoorbeeld diarree of een verlaagde 
weerstand, dan kijken we hoe we dit op kunnen lossen. Zo hopen we samen een 
mooi resultaat te bereiken! 
Binnen Alpuro Breeding willen we ons altijd blijven ontwikkelen. Binnen de R&D-
afdeling van ons bedrijf wordt er veel onderzoek gedaan. Aan de hand van deze 
onderzoeken, zijn er verschillende programma’s en voerschema’s opgesteld die 
we, samen met de boer, kunnen volgen bij de opfok van de kalveren. Eén van de 
programma’s die hierbij hoort, is ons meetprogramma. Als kalverspecialist meten 
we regelmatig de groei van de kalveren. De groei houden we bij in een logboek. 
Na jarenlange meetresultaten bijgehouden te hebben, kunnen we hier enkele 
conclusies aan verbinden. Eén van de resultaten die hieruit voortgekomen zijn, is 
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dat een hoge jeugdgroei van kalveren zorgt voor meer melk in de eerste lactatie. 
Dat is uiteindelijk vaak één van de belangrijkste doelen: gezonde en sterke 
vaarzen, met een jonge afkalfleeftijd en een hoge melkproductie. Het mag dan wel 
wat tijd en energie kosten, als het resultaat uiteindelijk ook bereikt wordt. Het is 
altijd fijn om te zien als klanten tevreden zijn met de opfok van hun kalveren! 
Het leukste aan mijn werk als kalverspecialist vind ik de diversiteit in het werk. Ik 
kom op veel plekken: onder andere in Nederland, Duitsland en Polen. Ik ben er 
trots op wat ik, samen met de klant, kan bereiken bij de kalveren. Ik heb veel 
contact met de veehouders en het mooiste vind ik om samen alles uit de 
kalveropfok te halen. 

Tot ziens! Kay Bruynen 
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Raad het plaatje? 
 
De vorige inzending was het Boerenbondsgebouw Neerkant, tegenwoordig is 
Alfred Verhuur hier gezeteld. 
 
Uit de goede inzendingen hebben we geloot: Wiel van der Steen is de winnaar van 
een mooi pakketje van de Peelbascule. Binnenkort zal dit bezorgd worden. 
 
Deze keer weer een nieuwe Raad het plaatje  
Het plaatje kan een te raden foto zijn van een plek in de gemeente Deurne, een 
(oude) boerderij, vereniging of club, of een persoon.  
 
Welke plek staat er op onderstaande foto? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Weet u het goede antwoord, stuur uw oplossing dan naar:  
Dirk Hoogendoorn E-mail: dirkennicolehoogendoorn@gmail.com  
Telefoon: 06-20449392 
We verloten ook nu weer een leuke prijs onder de goede inzenders! 
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Bij ons op de Boerderij: Nick Nelissen 
 
Naam: Nick Nelissen, ik woon in Deurne 
Leeftijd: 8 jaar 
Hobby’s: Voetballen bij SV Deurne en crossen 
Boerderij: Een kwekerij in dahlia’s en pioenrozen. Bij ons op de boerderij hebben 
we een hond, tractors en planten.  
 
Mijn favoriete plant: Sarah (Pioenroos) is mijn lievelingsbloem. Dat komt omdat 
er een meisje in mijn klas zit die ook Sarah heet en dat vind ik eigenlijk wel grappig. 
Nu heb ik thuis Sarah bloemen en een meisje in de klas dat Sarah heet.  
 
Mijn favoriete voertuig op de boerderij: De loader 
 
Mijn saaiste klusje op de boerderij: De schuur vegen 
 
Mijn leukste klusje op de boerderij: Stekbakken vullen met zand voor de 
dahliastekken, gelukkig wel met de loader en niet met de schep. 
 
Mijn leukste seizoen op de boerderij:  
Het pioenrozen bloemen seizoen. Dan 
is de automaat bij ons open met 
bloemen en dan ga ik geregeld kijken 
met mijn fiets of skelter en af en toe 
help ik dan een klant als die hulp 
nodig heeft bij de automaat. 
 
Wil je later ook boer worden:  
Ja, want ik vind het wel leuk om op 
een boerderij te wonen omdat je dan 
met minder dingen rekening hoeft te 
houden dan in het dorp. En ik kan 
lekker buiten rond crossen. 
 
 
Wil jij ook wat vertellen over de boerderij van je ouders of opa en oma? Dat 
vinden wij leuk! Meld je aan via redactiedeploeg@gmail.com  
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Nieuws van de Gemeente Deurne:  
 
Corona stopt criminelen niet, ook niet in het buitengebied 
De ligging van boerenbedrijven is aantrekkelijk voor 
criminelen. Met meer verwachte leegstand door de 
coronacrisis neemt de interesse van criminelen alleen maar 
toe. Zij maken graag misbruik van de situatie en bieden bijvoorbeeld veel geld om 
een loods of schuur te huren. Het snelle, contante geld kan misschien aantrekkelijk 
zijn, maar je loopt grote risico’s als er illegale activiteiten in jouw pand 
plaatsvinden. Denk bijvoorbeeld aan flinke schade aan je pand, zoals 
doorgebroken muren, gaten in het dak en water- en brandschade. Maar ook draai 
jij vaak op voor de kosten van illegaal afgetapte elektriciteit of het opruimen van 
de aangetroffen kwekerij of het drugslaboratorium. Met een beetje pech sluit de 
burgemeester ook nog jouw pand. Bedenk altijd: je kunt maar één keer nee 
zeggen! 
 
Komen er mensen ongevraagd op je erf? 
• Noteer kentekens, maak foto’s en onthoud hoe de mensen eruitzien. 
• Vraag rond in de omgeving: wie kent ze? Zijn ze ook al bij de buren geweest? 
• Overleg met de wijkagent. 
• Waarschuw de Whatsapp-groep van de buurt. 

 
Wil je je woning, schuur of stal verhuren? 
• Accepteer nooit contante betalingen, laat huur betalen via de bank. 
• Laat de huurder zich legitimeren met een origineel identiteitsbewijs (en dus 

geen kopie). 
• Is de huurder een bedrijf? Vraag bij de Kamer van Koophandel gegevens op 

en kijk of het bedrijf een website heeft. 
• Is de huurder geen bedrijf maar ergens in dienst? Dan kun je vragen om een 

werkgeversverklaring en bel je de werkgever ter controle. 
• Maak goede afspraken met de huurder en leg deze vast, bijvoorbeeld: de 

huurder krijgt pas de sleutel van het pand als het huurcontract ondertekend 
is, spreek af periodiek in de schuur te kijken en doe dat ook, de huurder mag 
geen nieuwe sloten op het gebouw zetten, verbouwingen vinden enkel 
plaats in overleg. 
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Nieuws van de Gemeente Deurne: 
 
Wat als je het niet vertrouwt?  
Zie je verdachte situaties in jouw omgeving, herken je de 
signalen die worden beschreven of ben je benaderd door 
criminelen? Meld dit dan bij de wijkagent of via 0900-8844.  
 
Anoniem melden kan bij Meld Misdaad Anoniem via 0800-7000 of op 
www.meldmisdaadanoniem.nl  
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Nieuws van de Gemeente Deurne:  
 
Aanleg glasvezel 
 
De aanleg van glasvezel is in volle gang. Op dit moment zijn er 
nog een drietal ploegen aan de gang. Aannemer Spitters 
houdt zich aan de coronarichtlijnen van het RIVM.  
Spitters legt het glasvezelnetwerk aan namens E-Fiber. 
 
Ondanks dat er vertraging is geweest loopt de uitvoering gestaag door. De 
planning is nog steeds dat het project eind 2021 gereed is. 
Op dit moment zijn de graafwerkzaamheden in het traject Liessel nagenoeg 
afgerond. Er is reeds gestart met het laatste gedeelte: Neerkant en Helenaveen. 
Voor de zomervakantie zal het hoofdnetwerk zijn aangebracht. Daarna worden 
nog voornamelijk de huisaansluitingen gemaakt. 
 
Op de website van E-Fiber vindt u meer informatie en de planning.  
Kijk op www.e-fiber.nl/deurne. 
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Gedicht: van Antoinette 
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De redactie van De Ploeg wenst u  
een mooi voorjaar en alvast een fijne zomer toe! 

Carola, Dirk, Karin, Lins, Mariëlle 
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